
Biodiversiteit staat volop in aandacht van de gemeente  

De gemeente Wageningen werkt hard aan verbeteren van de biodiversiteit in de stad.  Dit werd 

duidelijk op de thema avond hierover georganiseerd door het Platform Duurzaam Wageningen, 

Grootouders voor het Klimaat, de WUR en de gemeente op 17 juni in Thuis.  De nieuwe medewerker 

Marieke Dijkstra van Groen en klimaatadaptatie meldde dat er binnenkort een Biodiversiteitsplan 

uitkomt.  Het Bomenbeleidsplan is nu in bespreking in de raad.   

Ambassadeurs  

Verbetering van de biodiversiteit hoeft niet alleen in natuur- en buitengebied. De stad heeft een 

enorme potentie om bij te dragen aan soorten en natuurkwaliteit. De gemeente gaat daarvoor 

ambassadeurssoorten aanwijzen zoals de Huismus, Gierzwaluw, Pad, Egel, Icarusblauwtje, Eekhoorn 

e.d.  Een ambassadeurssoort is een vertegenwoordiger van de biodiversiteit in een bepaald gebied. 

Gaat het goed met deze soort, dan gaat het ook goed met de andere soorten. De soorten staan 

symbool voor een habitat, dat belangrijk is om te creëren voor deze soorten. Basis is dat naast 

subsidies en eigen beleid (groenbeheer en aanleg van groen) ook steun komt van de inwoners. Ook 

in je eigen tuin kun je een geschikte leefomgeving voor deze soorten creëren.  

Als je een goed idee hebt voor vergroening in Wageningen, kan je mailen naar 

vergroening@wageningen.nl.  Dan kijkt de gemeente wat er mogelijk is/ of het beheer kan worden 

aangepast. 

Biodiversity challenge 

De universiteit, gemeente, KNNV en Stadslab organiseerden van 22 mei t/m 22 juni een maand lang 

de Biodiversity Challenge. Hoeveel soorten zien we in de stad in een maand in de stad? Invoeren van 

waarnemingen kan via de app Obsidentify of waarneming.nl. Inmiddels zijn er bijna 2000 soorten 

geteld.   

Voor bijen is de stad essentieel, die komen in het buitengebied nauwelijks voor.  Op de website 

atlasnatuurlijkkapitaal.nl kan je daar veel over vinden. Arnold van Vliet meldde dat we sinds 1990 al 

50% van onze biodiversiteit kwijt zijn geraakt.  Dat hangt ook samen met de opwarming van de 

aarde.  Mooie vraag : was het dit voorjaar: “veel kouder, kouder, normaal, warmer of veel warmer“ 

dan gemiddeld ?  Zie antwoord onderaan. 

Waarde van de natuur 

De natuur levert ons veel op. Dat noem je ecosysteemdiensten.  Zoals verrijking van het landschap, 

bestuiving, verkoeling, luchtfiltering, water vasthouden, biomassa.  Alle economische waarden kan je 

in geld uitdrukken en dan zie je dat de uiterwaarden en parken en groene wijken veel bijdragen.   

Daar kan de nieuwe regering wat van leren.   

Het antwoord op de vraag was: record warmer. 
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